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خبرخبر

۱۲۷  فوتی کرونا 
در  کشور

شــرق:  بنا بر اعــلام روابط عمومــی وزارت  �
قطعــی  معیارهــای  اســاس  بــر  بهداشــت، 
تشــخیصی، ۱۰ هــزار و ۱۰۰ بیمار جدیــد مبتلا به 
کووید۱۹ در کشــور شناســایی شــد و متأسفانه 
۱۲۷ بیمــار کرونایــی نیز جان خود را از دســت 
دادند. تا کنــون چهار میلیون و ۳۶۹ هزار و ۳۹ نفر 
دُز اول واکســن کرونــا و ۸۹۵ هــزار و ۵۲ نفر نیز 
دُز دوم را تزریق کرده اند و مجموع واکســن های 
تزریق شــده در کشــور به پنج میلیون و ۲۶۴ هزار و 
۹۱ دُز رســید. همچنیــن از ۲۷ تــا ۲۸ خرداد و 
براســاس معیارهای قطعی تشخیصی، ۱۰ هزار و 
۱۰۰ بیمــار جدیــد مبتلا بــه کووید۱۹ در کشــور 
شناسایی شــد که هزار و ۳۵۷ نفر از آنها بستری 
شــدند. مجمــوع بیمــاران کووید۱۹ در کشــور 
بــه ســه میلیون و ۸۰ هزار و ۵۲۶ نفــر و مجموع 
جان باختگان این بیماری بــه ۸۲ هزار و ۷۴۶ نفر 
رســیده و تا کنــون ۲۲ میلیون و ۱۹۴ هــزار و ۷۴۵ 
آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده 
است. در حال حاضر ۲۲ شهر کشور در وضعیت 
قرمز، ۱۷۵ شهر در وضعیت نارنجی و ۲۵۱ شهر 

در وضعیت زرد قرار دارند.

کودک آزاری؛ رتبه اول تماس با 
اورژانس اجتماعی

شرق: کارشناس مســئول اورژانس اجتماعی  �
ســازمان بهزیســتی کشــور گفت: کودک آزاری 
و همســر آزاری در صــدر علل تمــاس مردم با 
اورژانس اجتماعی است.  آمنه سماوات در این باره 
گفت: دلیل کودک آزاری تنها ناشی از آسیب های 
اجتماعی نیســت، بلکه گاه به دلیل عدم آگاهی 
یا نبود مهــارت در فرزند پروری رخ می دهد. وی 
با اشــاره به خط تماس ۱۲۳ اورژانس اجتماعی 
گفت: بیشترین تماس مردم با اورژانس اجتماعی 
در رتبــه اول به دلیل کودک آزادی و در رتبه دوم 
به علت همســر آزاری اســت. به گفته سماوات، 
بر اســاس آمار موجود در چند سال اخیر شاهد 
افزایــش خدمــات اورژانس اجتماعی هســتیم 
که دلیل اصلــی آن، شناخته شــدن خط ۱۲۳ و 
اورژانس اجتماعی به عنوان نهاد حمایت کننده و 
اعتماد جامعه به حمایت کنندگی این نهاد است 
و بخشــی دیگر نیز به دلیل آسیب نو پدید فضای 

مجازی، اینترنت و ماهواره است. 
ســماوات ادامه داد: آســیب های اجتماعی 
زنجیــره وار هســتند و بــا افزایش یک آســیب 
اجتماعی، آســیب های دیگر نیز افزایش می یابد. 
مثلا بــا افزایش اعتیــاد و مشــکلات اقتصادی، 
معیشــتی و...، طــلاق نیز افزایــش می یابد. وی 
گفت: شناسایی آســیب های اجتماعی بر اساس 
پژوهش هــا، آمارهــا و آمــوزش مهارت هــای 
مرتبط با پیشــگیری، می تواند نقشی کمک کننده  
در کاهش آســیب های اجتماعی داشــته باشد. 
عوامل آســیب های اجتماعی بسیار زیاد است و 
در بررســی مسائل و آســیب های اجتماعی باید 
عوامل زیســتی، روانی و محیطی ای که تأثیر گذار 
هستند، بررسی شــود و علت به وجود آمدن یک 
آســیب اجتماعی مشــخص شــود تا بتوان راه 

درمان متناسب را انتخاب کرد.

ادامه از صفحه اول

فرهنگ و بحران های زیست محیطی
...می توانــد نقطه عزیمتی مطمئن برای ســؤال 
اساســی باشد که در صدر یادداشت به آن اشاره شد. 
به یک معنا، رویکرد فرهنگی ما در گفتمان شــهری 
و ابعاد آن مانند محیط زیســت از مهم ترین عواملی 
است که به فهم مشترک و مفاهمه دو نهاد مدیریت 
شهری و شــهروندان مســئولیت پذیر کمک شایانی 
می کند و می تواند به شناخت بهتر، کامل تر و جزئی تر 
از بحران ها منجر شــود و همچنیــن راه حل عبور از 
بحران هــا را نه فقط روی کاغــذ، بلکه در میدان اجرا 
کارآمدتر کنــد. این گزاره و فهم و خوانش مشــترک 
می تواند الگویی دموکراتیک و ایده ای سازنده را تولید 
کند که در خلال آن ارتباط دو ســویه «شــهر انسانی» 
و «انسان شــهری» هدفمند و روشمند می شود و در 
ترمینولوژی شــهری و الهیات اجتماعی و شــهری، 
طرحــی نو، ایــده و الگویی ســازنده ارائــه می کند. 
طبعــا تکیــه بــر فرهنــگ در بحران هــا و از  جمله 
مســائل زیســت محیطی که از درون نقد دیدگاه های 
مکانیکال به کالبد شهر برمی خیزد، به منزله و مثابه 
چشم بستن و ندیدن ضعف های مدیریتی و سیاستی 
نهاد های مســئول تلقی نمی شــود و می توان و باید 
آن را مکمل و حتی مقوم سیاســت گذاری شــهری 
برای رهایی شــهرها و مشخصا ابرشهرها از عوارض 
بحران های محیط زیستی قلمداد کرد. از سوی دیگر، 
بایــد اذعان کرد که در روزگار ما پایداری شــهری یک 
معیار تمام عیار اســت و اگر در دوره ای توسعه گرایی 
منحصــر در تولیــد و محــدود در رشــد اقتصــادی 
بود، امــروزه دال مرکزی و کانونــی آن در فرهنگ و 
تئوریزه کــردن هنجارهای فرهنگی بــرای مقابله با 
بحران ها و تســهیل و تسطیح توســعه پایدار است. 
یقینا بحران های زیست محیطی هم در این کانتکست 

قابلیت برطرف شدن پیدا می کنند.

محدوده میانی خط ۶ مترو  تهران 
تکمیل شد 

شــرق: معاون شــهردار تهران با اشــاره به  �
تکمیل محــدوده میانی خط ۶ متــرو تهران با 
افتتاح ایســتگاه شــهرک آزمایش، سه خواسته 
مهــم مدیریت شــهری در حــوزه حمل ونقل 
پایتخت و توسعه آن را با رئیس جمهور مطرح 
کرد. ســید مناف هاشــمی، معاون حمل ونقل 
و ترافیــک شــهرداری تهران در آییــن افتتاح و 
بهره برداری از ایستگاه مترو شهرک آزمایش که 
با حضور ویدئو کنفرانســی رئیس جمهور برگزار 
شــد، گفت: بعــد از افتتاح ایســتگاه مرزداران 
در اردیبهشــت ماه ســال جاری، امروز نوبت به 
بهره برداری از ایستگاه شهرک آزمایش رسیده تا 
به این ترتیب محدوده میانی خط ۶ مترو تکمیل 
شــده و عملکردی یکپارچه و پیوسته پیدا کند. 
وی ادامه داد: ۲۴۰ میلیارد تومان هزینه احداث 

ایستگاه شهرک آزمایش است. 
هاشــمی با بیان اینکه ۳۰ ایســتگاه مترو در 
این دوره مدیریت شــهری افتتاح شــده اســت 
و در حال حاضــر ۱۴۰ ایســتگاه در مترو فعال و 
در حال خدمت رســانی اســت، گفــت: از طرف 
معاونان و مدیران ســه خواســته به من اعلام 
شــده اســت که یکی از آنهــا صدور دســتور 
واکسیناسیون برای رانندگان حمل ونقل عمومی 
اســت، خواسته دیگر تسهیل در تأمین پنج هزار 
دستگاه اتوبوس ر است و جمله آخر من درباره 
قرارداد تأمین هزارو۵۰ واگن تهران اســت که از 
این قرار داد ۴۰۵ دستگاه باقی مانده که می تواند 
از محــل واگن ملی با ظرفیت ۸۵ درصد نهایی 

شود.
 همچنین پیروز حناچی، شــهردار تهران، در 
آیین افتتاح و آغاز بهره برداری از ایســتگاه های 
شــهرک آزمایش و مدافعان سلامت در خطوط 
۶ و ۷ متروی تهران با اشــاره بــه اینکه خط ۷ 
دارای ۲۷ ایستگاه خواهد بود و جنوب شرق را 
به شــمال تهران متصل می کند، گفت:  تاکنون 
۲۲ ایســتگاه افتتــاح شــده و ایســتگاه مجاور 
بیمارستان امام خمینی به نام ایستگاه مدافعان 

سلامت نام گذاری شده است.
 وی افزود: در شرایط تحریم و پاندمی جهانی 
کرونــا زحمــات همکارانم در کلان شــهرهای 
تهــران کمتر مورد توجه قــرار نگرفت. حناچی 
با اشــاره به اینکه پرکردن فاصله کلان شــهرها 
در ایــن دوره مــورد توجه قرار گرفت و ســقف 
جمعیتــی در برنامه های توســعه ای از ســوی 
دولت و حفاظت از باغات و فضای سبز رعایت 

شده است.
 وی بــه ارســال لایحــه منابع مالــی پایدار 
به عنوان نقطه عطف شرایط سالم اداره شهرها 
اشــاره کرد و گفت: ســهم بودجه حمل ونقل 
عمومی از ۰.۷۱ درصــد به ۳.۷ درصد افزایش 
یافته و خرید تجهیزات آتش نشــانی از ســوی 
وزارت کشــور جــزء اهداف ایــن دوره مدیریت 
شــهری بود و در دو هفته گذشــته این تصمیم 
را داشتیم که با آمادگی و تجهیزات آتش سوزی 

جنوب تهران کنترل شد. 
شــهردار تهــران گفت: ایجاد نظــام مالی و 
حذف تعرفه های غیرشــفاف ابلاغ شــده و در 
شفاف ســازی هزینه های مدیریت شهری مؤثر 
بوده و تلاش برای کاهش و کنترل نیروی انسانی 
در تهران، کاهش شش رتبه ای شهرداری تهران 
از نظر نارضایتی و فســاد، ارتقای شرایط ایمنی 
و تاب آوری در مقابل حوادث به خصوص زلزله 
و ســیل در این دوره اتفاق افتاد. وی ادامه داد: 
کاهــش ۴۲ درصــدی هزینه های اداره شــهر، 
مناسب ســازی فضاهای عمومــی در این دوره، 
نصــب ۳۰ درصــد از پلــه برقــی و ۲۶ درصد 
متروهای برقی با هدف مناسب سازی فضاهای 

عمومی در این دوره صورت گرفت.

نورا حسینی: سازمان املاک و مستغلات شــهرداری تهران را می توان جعبه 
ســیاه شهرداری دانست. تا مدت ها مشــخص نبود شهرداری چند ملک دارد 
و این املاک در کدام نقاط شــهر هستند. هنوز هم املاک پنهان شهرداری کم 
نیســتند؛ ویلاهایی در دل شــهر یا پارک های جنگلی که تنها تعداد محدودی 
از مدیــران شــهری از آن مطلع بودند یا املاکی که در اختیار شــهرداری های 
مناطق قرار داشت و حتی مدیران جدید آن نیز از میزان دارایی های ملکی خود 
به درستی آگاه نبودند. شاید به همین دلیل بعد از حساسیت شورای پنجم به 
موضوع املاک واگذار شده شــهرداری، فهرست بلندی از املاک که مشخص 
نبود بر اساس چه قانونی به افراد حقیقی و حقوقی واگذار شده اند، به دست 

آمد؛ فهرستی که سه سالی برای تهیه و کشف آن تلاش شد.
املاک شهرداری و موضوع سنددارکردن آنها، مسئله ای است که در دومین 
گزارش تحویل و تحول شــهرداری تهران نیز به آن اشــاره شده است؛ املاک 
بی سندی که شهرداری برای خرید آنها، به دلیل ناآگاهی، چندین بار به مالکان 

پول پرداخت می کرد.
شفاف نبودن وضعیت املاک شهرداری بارها در صحن شورای شهر تهران 
مرکز توجه قرار گرفت. محمود میرلوحی، عضو شورای شهر تهران، در تذکری 
در صحن شــورای شهر تهران به این موضوع اشــاره کرد. او در زمستان سال 
گذشــته در صحن شورای شــهر تهران گفت : این فاجعه اســت که هنوز نه 
معلوم است شــهرداری چند ملك دارد، نه معلوم است از کجا گرفته اند، نه 
معلوم اســت به چه کسی داده اند و نه معلوم است سندش کجاست. با چه 

مجوزی این همه ریخت و پاش و حاتم بخشی رخ داده است؟
اما بر اســاس گزارش تهیه شده در این دوره مدیریت شهری برای حفاظت 
از دارایی های غیر منقول و افزایش ذخایر مستغلات شهرداری، دو برابر ارزش 
واگذار شــده (که عموما املاک ریزدانه در گذر های متروکه و تملک مربوط به 
اراضی و املاک واقع در طرح های بوده) را تملک کرده است و از نظر وسعت، 

مساحت املاک تملک شده به واگذار شده تقریبا ۱۴ برابر بود.
همچنیــن بــا حکم مراجــع قضائــی، ۳۸۶ فقره ســند ملک بــه متراژ 
دو میلیون و ۴۷۲ هزار و ۱۴ مترمربع با ارزش ریالی تقریبی ۴۱ هزار و ۲۸۴میلیارد 

ریال صادر شده و ۱۶۵ هکتار اراضی نیز آزاد شده است.
در بخش املاک واگذار شده نیز در این گزارش آمار درخور توجهی به چشم 
می خورد. اینکه در شهریور سال ۹۶ تعداد املاک شهرداری تهران که در اختیار 
قرار داشت، ۶۷۴ فقره اعلام شده بود که ۱۶۶ فقره در اختیار اشخاص حقوقی 
و ۵۰۸ فقره در اختیار اشــخاص حقیقی بوده کــه پس از تصویب طرح الزام 
شــهرداری تهران به ســاماندهی و واگذاری حق بهره برداری املاک اراضی و 
اموال غیرمنقول شهرداری به اشخاص حقیقی و حقوقی و مؤسسات عمومی 
غیر دولتی، کارگروهی برای شناســایی املاک تا بهار ۱۴۰۰ تشــکیل می شــود. 

گزارش های این کمیته نشــان می دهد تا به امروز فهرســت املاک در اختیار 
اشــخاص حقیقی و حقوقی مؤسســات و نهادها دوهزارو ۶۶۲ ملک است. 
بر این اســاس، دوهزار و ۲۰۳ ملک در اختیار اشــخاص حقوقی و ۴۵۹ ملک 
نیز در اختیار اشــخاص حقیقی قرار داشتند. بر اساس گزارش تحویل و تحول 
شهرداری تهران، هزارو ۵۰۲ ملک در اختیار غیر و تحت نظارت معاونت امور 
اجتماعی و فرهنگی شــهرداری تهران است که ۱۹۰ ملک املاکی هستند که 
ادامه فعالیت های آنها مناسب تشــخیص داده شده بود. ۷۰ ملک در اختیار 
نهادها و نیروهای مســلح اســت و برای ۹۰۰ فقره شامل ۲۰۰ واحد مسکونی 

و ۷۰۰ واحد غیرمسکونی نیز اقدامات قضائی برای تخلیه انجام شده است.
یکی از موضوعاتی که در این سال ها در حوزه املاک مرکز توجه قرار گفته، 
سنددارکردن املاک است و اولین سند تک برگ معابر به مساحت حدود هفت 

هکتار ( بخشی از اتوبان همت و اراضی طرشت) صادر شد.
از موضوعاتــی که در این گزارش به آن اشــاره شــده، جلوگیری از تضییع 
حقوق شــهرداری در پروژه هزار و یک شهر به واسطه گزارش سازمان بازرسی 
کل کشور و شکایت آن سازمان در خصوص تخلف مدیران شهرداری تهران در 
انعقاد قرارداد مشارکتی پروژه موسوم به هزار و یک شهر که یکی از بزرگ ترین 
پروژه های شــهری کشور است، با تنظیم و امضای دو فقره الحاقیه به قرارداد 
اصلی بوده که در هر دو الحاقیه، شــهرداری تهران از کل پروژه افزایش یافته 

است.
در گــزارش نهادهای نظارتی درباره پرونده هزارویک شــهر، شــش ابهام 
و تخلــف در این پرونده مطرح شــده؛ از  جمله انجــام مطالعات اقتصادی و 

امکان سنجی از سوی شــرکت ســرمایه گذار که در منافع پروژه ذی نفع بوده 
است. مجوزهای لازم برای تأیید مطالعات ترافیکی، زیست محیطی و فرهنگی 
آن گرفته نشــده و برخی از شــرکت ها از جزئیات اجرای طرح قبل از برگزاری 

فراخوان انتخاب سرمایه گذار آگاه بوده اند.
مطالعــات اولیه و طراحی هــای فاز ۱ و ۲ و نداشــتن اطلاعات مربوط به 
برآورد دقیق هزینه های اجرئی تأسیســات زیر بنایی و ســاخت پروژه، انتخاب 
شــرکت عظام و امضای تفاهم نامه با این شــرکت به روش ترک تشــریفات 
فراخــوان، دریافــت کمتر میزان تضمیــن انجام تعهدات برخــلاف ماده ۴۸ 

آیین نامه معاملات سازمان سرمایه گذاری از دیگر ابهامات این پروژه است.
در این پروژه ۱۳۸٫۹ هکتاری، کاربری های مسجد، مجتمع اداری، شهربازی، 
پارک آبی، مجتمع خدمات تجاری، مرکز همایش ها، مجتمع فرهنگی سینمایی 

و هتل سه، چهار و پنج ستاره تعریف شده بود.
سازمان ســرمایه گذاری و مشــارکت های مردمی بدون ارزیابی صلاحیت 
عمومی، توان فنی، مالی و اجرائی شرکت های ارائه دهنده مدارک برای شرکت 
در مناقصه و عدم تهیه صورت جلسه، شرکت سرمایه گذاری عظام را به عنوان 
شریک در این پروژه با سهم ۷۸ درصد و شهرداری را با سهم ۲۲ درصد انتخاب 
می کند. در طول این پروژه، شهرداری به درخواست سرمایه گذار برای افزایش 
زیر بنا و سطح اشغال مجتمع تجاری و اداری، بر  خلاف مصوبه کمیسیون ماده 
۵ با افزایش مساحت ساختمان های اداری از ۲۲هزارو ۵۰۰ متر مربع در چهار 
طبقه به بیش از ۱۲۰هزار متر مربع در ۴۹ طبقه و افزایش مســاحت تجاری از 
۳۶ هــزار متر مربع در پنج طبقه به ۳۹۷هــزارو ۹۳۶ متر مربع در چهار طبقه 
موافقت می کند. در حوزه تخلفات املاکی مربوط به مدیریت گذشته، این تنها 
مصداقی اســت که در گزارش دوم تحول به آن اشاره شده است. اما بخشی 
از این گزارش به املاکی اختصاص دارد که شهرداری توانسته است از شرکت 
رســا تجارت پس گیرد که مهم ترین اقدامات انجام شــده، اقالــه و تحویل ۱۱ 
فقره ملک از ســپاه به ارزش تقریبی ۵۰۰ میلیارد تومان به ارزش ســال ۹۴ و 
تحلیل ساختمان شــماره ۲ شهرداری موسوم به روزنامه اطلاعات از سپاه به 
ارزش تقریبی ۵۰۰ میلیارد تومان به ارزش ســال ۹۴، تحویل دو فقره از املاک 
بلا تکلیف شــامل چهار واحد تجاری مجتمع داریوش خیابان فرشته و ملک 
خیابان توانیر است. همچنین کشف ۷۰۰ میلیارد تومان اشتباه بین خزانه داری 

و رسا تجارت موسوم به ملک فرحزادی مربوط به سال ۹۶ است.
هنوز پرونده املاک شــهر بســته نشــده است. پرونده های بســیاری برای 
بازپس گیری دارایی های شــهر از کســانی که در دادن حق شهروندان تهرانی 
مقاومت می کنند، باز است. وعده داده شده اسامی املاک شهرداری و کسانی 
که این املاک به آنها واگذار شده، در سامانه شفافیت منتشر شود؛ وعده ای که 

هنوز محقق نشده است.

شهرداری چه  املاکی را  از سپاه  پس گرفت ؟

رمزگشایی از  پرونده املاک پایتخت

آگهــی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین و 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی 
برابر رای شماره ۸۰۰۵۱۷۲  برابر کلاسه ۹۹/۱۶۴۵ تعیین و تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک تنکابن تصرفات مالکانه بلامعارض 
مالکیت متقاضی مهبد شاهدی به کدملی ۰۰۶۰۸۰۵۷۳۰ صادره 
تهــران فرزند نعمت اله ششــدانگ یک قطعه زمین مشــجر و 
محصور مشتمل بر انباری به مســاحت ۲۴۶/۶۰ مترمربع دارای 
پلاک ۹۳۷فرعی از  پلاک ۱۱۱ اصلی بخش ۴ واقع در قریه گرگرود 
خریداری شده از مالک رسمی لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبــت به فاصله ۱۵ روز آگهی میشــود تــا در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند میتوانند از تاریخ انتشاراولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ اعتراض دادخواست اعتراض برثبت خود را به مرجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضاء مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد. م الف ۱۱۴۹۸۶۵
تاریخ انتشارنوبت اول : ۱۴۰۰/۳/۲۹ تاریخ انتشارنوبت دوم : ۱۴۰۰/۴/۱۲
هادی ملاحسینی سرپرست ثبت اسناد و املاک تنکابن

دانشنامه تحصیلی اینجانب صلاح الدین قناعی 
میاندو آب  فرزند حمید به شماره شناسنامه ۱۴۱۶ 
صادره از تهران در مقطع لیسانس رشته ساختمان 

صادره از واحد دانشگاهی امیر کبیر (پلی تکنیک 
تهران)  مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد .

 برگ سبز خودرو سایپا ۱۳۱ رنگ سفید روغنی  
 مدل ۱۳۹۲ به شماره پلاک ایران 

۳۳ _ ۳۲۸ ط  ۳۷ و شماره موتور ۴۹۸۸۸۴۰ و شماره 
شاسی NAS411100D1309379 به نام 

 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 برگ سبز خودرو  پژو  206TU5  رنگ آبی متالیک 
 مدل ۱۳۹۴ به شماره پلاک ایران ۹۹ _ ۸۳۶ ق ۲۶ 
 و شماره موتور 163B0212429 و شماره شاسی 

 NAAP13FE0FJ326103 به نام  

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
مدرک فارغ التحصیلی اینجانب  فرزند فرج به شماره 

شناسنامه ۱۰۲۵ صادره از مرند در مقطع کارشناسی ناپیوسته رشته 
مهندسی عمران صادره از واحد دانشگاهی آزاد اسلامی رودهن 
مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد . از یابنده تقاضا می 

شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد رودهن به نشانی 
رودهن مجتمع دانشگاهی رودهن ارسال نماید .

سند کمپانی  خودرو  پژو  ۲۰۶  رنگ خاکستری متالیک 
مدل ۱۳۹۰ به  شماره موتور ۱۴۱۹۰۰۸۰۳۸۱ و شماره 

شاسی NAAP03ED9CJ562662  مفقود 
گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز  ، سند کمپانی و کارت خودرو  پژو  ۴۰۵ جی ال ایکس 
 رنگ نوک مدادی _ متالیک مدل ۱۳۸۱ به شماره

  پلاک  ۵۷ ج ۴۸۷  ایران ۸۴  شماره موتور ۲۲۵۶۸۱۱۶۱۲۳ 
و شماره شاسی ۰۰۸۱۰۱۴۰۹۶به نام  

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

اطلاعیه
مخاطب محترم  همانگونه که در 

اخطار اول و دوم به اطلاع شما رسید در اجرای احکام دادگاه ها و مفاد 
دادنامه ها، اقدام به ثبت و اجرای طلاق شد و به اطلاع شما می رساند با 
همراه داشتن شناسنامه و کارت ملی جهت ثبت واقعه به این دفتر خانه 

مراجعه فرمایید.
عباس عیسی بگلو – سر دفتر طلاق ۶۲ تهران 
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شــرق:  نشســت مجمع عمومــی نماینــدگان انجمن 
داروســازان با حضور رئیس ســازمان غذا و دارو درباره 
آیین نامــه جدیــد تأســیس داروخانه هــا برگزار شــد. 
محمدباقر ضیاء، رئیس انجمن داروسازان، در این نشست 
با اشاره به مشــکلات به وجود آمده برای داروسازان در 
ماه های اخیر اظهار کرد: با توجه به اینکه منافع بسیاری 
از افــراد به خطر افتاده؛ به همین دلیل دشــمنان زیادی 
پیدا کرده ایم. ما هنوز اجازه نداده ایم که دارو و مکمل ها 
در فضای مجازی به شــکل افسارگسیخته ای به فروش 
برسند. انکار نمی  کنم که فروش دارو و مکمل در فضای 
مجازی به صورت جســته  گریخته  وجود دارد که این کار 
از نظر ما یک کار غیر قانونی است. افراد بسیاری هستند 
که این سال ها از کنار واردات و توزیع مکمل های غذایی 
سودهای کلانی کسب کرده اند؛ اما هنوز راضی نشده اند 
و می خواهند مکمل ها از اختیار داروخانه ها خارج شده 
و خود اختیار آن را داشته باشند. تا امروز مراقبت کردیم 
کــه این اتفاق رخ ندهد؛ اما ســرمایه داران برای این کار 

هزینه می کنند و فعالیت های زیادی انجام داده اند.
او بــا بیان اینکه باید از دســتاوردهای داروســازان 
محافظــت کرد، اظهار کــرد: آیین نامه جدید اســاس 
درستی ندارد و شــک نکنید پنج سال دیگر از ابلاغ آن 
پشیمان می شــویم. بارها گفته ایم پشت درهای بسته 
برای سرنوشــت داروســازها تصمیم نگیریــد. ضیاء با 
بیان اینکه آیین نامه جدید تأســیس داروخانه مطمئنا 
کار کارشناســی نداشته و ابلاغ آن یک بدعت خطرناک 
اســت، گفت: اگر امروز برخی ها مزد لشکرکشــی های 

خودشان را با تدوین آیین نامه جدیدی دریافت می کنند 
که به کام سرمایه دارهاست، برای ما هم مقدور بود که 
قوی تر از آنها لشکرکشی کنیم؛ اما به این کارها معتقد 
نیســتیم. بارها به وزیر بهداشــت گفته ایــم پراتیک ها 
بسیاری از داروخانه های تهران را محاصره کرده اند. از 
سیستمی که ما را به این روز انداخته، گله مند هستیم. 
سرمایه داران سیری ناپذیری که دنبال سود بیشتر هستند، 
با این آیین نامــه پر و بال می گیرند. امروز شــرکت های 
دارویی هم در حال گرفتن نفس  داروخانه ها هســتند، 
متأســفانه اغلــب آیین نامه هــای انضباطــی بر ســر 
داروخانه ها هوار شــده اســت. او با تأکید بر اینکه باید 
آیین نامه جدید تأســیس داروخانه ها لغو شود، اظهار 
کرد: حتی داروسازان جوان هم از این آیین نامه آسیب 
خواهند دید و چند ســال بعد متوجه خواهند شد که 
بزرگ ترین کلاه بر ســر داروســازها به ویژه داروســازان 
جوان رفته اســت. محمد رضا شانه ســاز، معاون وزیر 
بهداشت و رئیس ســازمان غذا و دارو، در این نشست 
با اشاره به آخرین نشست خود با نمایندگان داروسازان 
اظهار کرد: روال همیشگی در تدوین آیین نامه تأسیس 
داروخانه ها پیگیری شد، در آخرین جلسه معاونت های 
غذا و دارو با انجمن های داروســازان ایران و تهران به 
یک جمع بندی رسیدیم و همین جمع بندی را با اندکی 
تغییرات کوچک به وزارت بهداشت ارسال کردیم. پس 
از ابــلاغ آیین نامه جدید یکــی از اعتراضاتی که به ما 
شــد، این بود که چرا آیین نامه ای که در جلسه مذکور 
تدوین شــده بود، ابلاغ نشــد و دچار تغییر ســاختاری 

شــده بود، همان طورکه گفتم این آیین نامه با تغییرات 
اندکی به وزارت بهداشــت ارسال شــد؛ اما طبق روال 
هر وزارتخانه ای، آیین نامــه را به معاونت حقوقی این 
وزارتخانــه ارجاع دادند. آنها نمایندگان ســازمان غذا 
و دارو را دعــوت و ما از مبانــی آیین نامه دفاع کردیم. 
تیم حقوقی وزارتخانه آیین نامه را پاســخ گوی ایرادات 
دیــوان عدالت اداری، مراجع قضائی، شــورای رقابت، 
هیئت مقررات زدایی و نمایندگان مجلس ندانســت و 
این اســتدلال را مطرح کردند که این آیین نامه چه بسا 
موجب تصمیات تند و ساختار شــکنی در داروســازی 
شود. سازمان غذا و دارو در پنج جلسه از آیین نامه دفاع 
کرد؛ اما به نتیجه نرسید و نهایتا با استدلال های ظریف 

حقوقی آیین نامه تغییر پیدا کرد.
رئیس ســازمان غذا و دارو ادامــه داد: این آیین نامه 
یــک مبنای فکــری و ایدئولوژیک دارد کــه هدف اولیه 
آن خدمت رســانی به مــردم و به ویژه بیماران اســت. 
مــا به عنــوان یــک دســتگاه حاکمیتی وظیفــه داریم 
خدمت رســانی به مردم را به عنوان اولین هدف در نظر 
بگیریم و در آیین نامه این نوشته شود. دومین مورد حفظ 
حیثیت و شــأن داروســاز به عنوان متخصص در علوم 
پزشــکی اســت که باید مورد توجه قرار بگیرد. سومین 
اصل هم استفاده از پتانسیل هاست؛ دانشجویی که وارد 
دانشگاه می شود، از یک سد محکم می گذرد و برای او از 
سوی دولت هزینه می شود و باید استعدادهای اینها به 
عرصه ظهور برسد و از پتانسیل های آنها استفاده شود. 
او با اشــاره به اعتراضات داروسازان به آیین نامه جدید 

اظهار کرد: شــکایت های مختلفی علیه سازمان غذا و 
دارو برای تغییــر آیین نامه قبلی در دیوان عدالت اداری 
ثبت می شــد. باید بگویم خاکریزهای دفاعی داروسازها 
یکی پس از دیگــری از جانب افرادی کــه انتظارش را 

نداشتیم، فرو می ریزد.
رئیس ســازمان غذا و دارو با بیان اینکه امروز برخی 
می خواهند جایگاه داروســازها را فتــح کنند، گفت: در 
آیین نامه جدید سعی شده از حقوق داروسازان حمایت 
شــود. تا کی می خواهیم داروســاز های فارغ التحصیل 
از دانشــگاه را پشت سد تأســیس داروخانه نگه داریم 
و چرا باید ۹۰ درصد موقعیت شــغلی داروســازها در 

داروخانه ها باشد؟
او در ادامــه با اشــاره به اعتــراض درمانگران مواد 
مخدر گفت: بســیاری می خواهنــد جایگاه های مرتبط 
با داروسازی را از داروســازان بگیرند. یک روز داروهای 
مخــدر و روز دیگر داروهای آنکولوژی. وقت آن اســت 
که داروســازان به خود آیند و ســخن و راه خود را برای 
رســیدن به نتیجه تغییر دهند. اگــر می خواهیم توزیع 
اقلام انکولوژی و ترک اعتیاد به داروخانه بیاید و از محل 
خدمــات، اقتصاد داروخانه بچرخد، باید بســتر فیزیکی 
و محیطی را برای داروخانه آماده کنیم؛ بنابراین بســتر 
شــراکت را برای داروسازها جهت تأســیس داروخانه 
فراهم کردیم. او تأکید کرد: این آیین نامه زاییده فکرهایی 
طولانی مدت است و البته نمی گویم بی نقص است؛ اما 
چند ســال بعد متوجه می شوید که چه آیین نامه بکری 

تدوین شده است.

نگرانى نمایندگان انجمن داروسازان از آیین نامه جدید تأسیس داروخانه ها


